
Janusz Dgbcryriski
Radny Rady Miasta
Wloclawek

Wloclawek 19.05.2020 r.

Pan Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta
Woclawek

2.

4z u,,,t a '1/ uu1 Q*'* ffin?{cfu/k? ct? it'
Interpelacje

lMieszkaricy Michelina zwracaj4 uwagQ na wyboje w ulicy Paprociej na

lodcinku migdzy ulicarni Trawiast4 a Micheliriskq.
lMieszkaricy ulicy Kukutczej dopominai4 sig utwardnienia ich drogi, tak jak
innych ulic na osiedlu Michelin.

3. Proszg o informacjg, czy prezydent Miasta w ramach swoich dotychczasowych
uprawn i e rt zw olni* z plac enia podatk u od n ieruc homo$c i przeds i gbi orc6w
naszego Miasta? JeSli tak, to proszg o podanie nazw firm, kt6re zostaly
zwolnione z tej daniny w tym roku kalenda"rzowym.

4. Dlaczego Miasto Wloclawek nie potrafi poprawni e ztoSc do wojewody
kujawsko-pomorskiego wniosku o pozwolenie na budowE dotycz4cego
koniecznego remontu i przebudowy jezdni na przeprawie drogowej przez
wloclawsk4 zaporg. Kolej ne wnioski skladane przez prezydenta pozostaj 4 bez
rozpoznania, bo nie spetniajq wymaganych kryteriow Czy Miasto stac na to,
by * kolejnym roku nie wykorzysta6 dotacji rz4dowej, blisko 4 mln zl nato
zadanie. Czy w Urzgdzie Miasta nie ma juz kompetentnej osoby potrafiqcej
prawidlowo zloiryc wniosek wraz ze stosownymi dokumentami. Ta karygodna
sytuacja moze skutkowac zamknigciem przeprawy drogowej i narazeniem
bud2etu Miasta na niepowetowane straty.

5. Kierowcy narzekaj4 na wyboje w jezdni p6lnocnej ul. Wroniej na odcinku od
ul. Okrzei do ronda przy Tesco.

Z powa2aniem

Janusz Dgbczyfiski


